
1 
 

Z Á P I S N I C A 

 

z 11. zasadnutia Miestneho zastupiteľstva mestskej časti Košice-Dargovských hrdinov, 

konaného dňa  19. 06. 2024  

___________________________________________________________________________ 

 

Hodina začatia       :  15. 30 hod. 

Hodina ukončenia  :  17. 40 hod. 

Miesto konania      :  zasadačka miestneho úradu, Povstania českého ľudu 1, Košice 

Počet prítomných   :  podľa prezenčnej listiny 

 

1. O t v o r e n i e  

2. Voľba overovateľov zápisnice 

3. Voľba návrhovej komisie 

4. Bezpečnostná situácia v mestskej časti Košice-Dargovských hrdinov 

5. Informácia o činnosti kontrolóra mestskej časti 

a) Kontrola plnenia uznesení MiZ MČ Košice-DH 

b) Správa o finančnej kontrole  

c) Návrh plánu kontrolnej činnosti na II. polrok 2024 

6. Súhlas s vykonávaním inej zárobkovej činnosti kontrolóra MČ 

7. Záverečný účet a rozbor rozpočtového hospodárenia MČ KE-DH za rok 2023 

8. Rozpočet MČ KE-DH na rok 2024 – II. zmena – návrh 

9. Výročná správa za rok 2023 

10. Personálne otázky 

11. Hodnotiaca správa o realizácii participatívneho rozpočtu MČ KE-DH – ročník 

2022/2023 

12. Správa o činnosti neziskovej organizácie Furča za prvý polrok 2024 

13. Informácia o príprave zámeru predaja pozemku 

14. Interpelácie 

15. Diskusia 

16. Záver 

 

 

 

K bodu 1       

     11. zasadnutie Miestneho zastupiteľstva MČ Košice–Dargovských hrdinov otvoril 

a prítomných privítal starosta MČ, PhDr. Dominik Babušík. Konštatoval, že je prítomných 11 

poslancov, miestne zastupiteľstvo je uznášania schopné. Neprítomní poslanci Ľubor Kalafus 

a Eduard Valkovský. 
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Poslanci hlasovali o predloženom návrhu programu rokovania. 

 

 

Uznesenie: Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Košice-Dargovských hrdinov 

 

s c h v a ľ u j e    

 

zverejnený program 11. zasadnutia Miestneho zastupiteľstva mestskej časti  

Košice-Dargovských hrdinov. 

 

Hlasovanie:  za 11, proti 0, zdržal sa 0, uznesenie bolo schválené. 

 

Na zasadnutie MiZ sa dostavil poslanec Eduard Valkovský. 

 

Zástupkyňa starostu poslankyňa Jana Rubická predniesla návrh na zmenu zverejneného 

programu a to zaradenie bodu č. 8.1: Stanovenie výšky administratívnych poplatkov za            

bod č. 8: Rozpočet MČ KE-DH na rok 2024 – II. zmena – návrh. 

 

Uznesenie: Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Košice-Dargovských hrdinov 

 

 

s c h v a ľ u j e    

 

zmenu zverejneného programu 11. zasadnutia Miestneho zastupiteľstva mestskej časti Košice 

Dargovských hrdinov a  to zaradením bodu č. 8.1: Stanovenie výšky administratívnych 

poplatkov za bod č. 8: Rozpočet MČ KE-DH na rok 2024-II.zmena – návrh.   

 

Hlasovanie:  za 12, proti 0, zdržal sa 0, uznesenie bolo schválené. 

 

 

K bodu 2  

Za overovateľov zápisnice boli navrhnutí poslanci Matúš Novák a Marián Sidor. 

 

Uznesenie:  Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Košice-Dargovských hrdinov 

 v o l í  

 

za overovateľov zápisnice z 11. zasadnutia MiZ MČ Košice-DH poslancov: Matúša Nováka 

a Mariána Sidora.      
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Hlasovanie:  za 12, proti 0, zdržal sa 0, uznesenie bolo schválené. 

 

 

K bodu 3 

Za členov návrhovej komisie boli navrhnutí poslanci Roland Georgiev, Marek Štefanisko 

a František Vaľko. 

 

Uznesenie:  Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Košice-Dargovských hrdinov 

 v o l í  

za členov návrhovej komisie poslancov: Rolanda Georgieva, Mareka Štefaniska  a Františka          

Vaľka.   

   
Hlasovanie:  za 12, proti 0, zdržal sa 0, uznesenie bolo schválené. 

 

 

K bodu 4 

Starosta PhDr. Dominik Babušík privítal zástupcu mestskej polície stanice Východ a predstavil 

nového riaditeľa Obvodného oddelenia štátnej polície. 

Riaditeľ štátnej polície zhodnotil situáciu oproti minulému roku pozitívnejšie, zaznamenali 

o cca 100 priestupkov menej a zároveň stúpla objasnenosť prípadov. 

Poslanec Križalkovič sa pýtal na situáciu s odcudzenými lampami na chodníku medzi ulicami 

Povstania českého ľudu a Postupimskou. Riaditeľ štátnej polície prisľúbil prezistenie.  

Poslanec Stanko sa pýtal:  

- na situáciu s vyberaním kontajnerov obyvateľmi na autách s inými EVČ ako Košickými. 

Zástupca mestskej polície uviedol, že tieto prípady sú monitorované ale žiaľ nie veľmi 

riešiteľné. 

Starosta uviedol, že v týchto situáciách je nápomocná MOaPS, ktorá monitoruje a rieši 

dohovorom tieto situácie. V prípade potreby kontaktuje mestskú políciu. Taktiež pripomenul 

možnosť veľkokapacitných kontajnerov, ktoré sú v týchto dňoch umiestnené na sídlisku.  

Riaditeľ štátnej polície uviedol, že na riešenie týchto situácii im bolo prisľúbené vytvorenie 

dvoch pracovných miest na zvýšenie efektívnosti. 

Poslanec Stanko sa ďalej pýtal na drogovú aktivitu na sídlisku. 

Riaditeľ štátnej polície odpovedal, že táto činnosť je monitorovaná. V poslednom období sa 

podarilo vyriešiť viacero prípadov. 

Poslankyňa Jana Rubická sa informovala, či má polícia vedomosť o obyvateľoch, ktorí 

neoprávnene užívajú chatky v dolnej časti Dvorkinovej ulice. 

Riaditeľ štátnej polície uviedol, že monitoring je každý rok vykonávaný v oblasti Prešovskej 

cesty a okolia Krematória. 
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Starosta požiadal vedúceho oddelenia životného prostredia PhDr. Erika Stiboreka 

a zmonitorovanie dopytovanej oblasti pod Dvorkinovou ulicou. 

 

Poslanec Ján sekáč opustil zasadnutie MiZ. 

 

Poslanec Stanko sa pýtal na prípad s podozrením na drogovú aktivitu na Zupkovej ulici. 

Poslanec Vaľko poukázal na opakované pokuty za parkovanie na jeho vozidle, pričom ak je 

vedľa zaparkované auto s ukrajinskou EVČ pokuta absentuje. 

Poslanec Novák sa informoval o možnosti lustrovať tieto vozidlá mestskou políciou. 

Zástupca mestskej polície odpovedal, že takúto možnosť nemajú. 

Poslanec Novák sa pýtal na zákaz vjazdu pri spodných blokoch na Krosnianskej ulici. 

Starosta uviedol, že je to schválené. 

 

Uznesenie: Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Košice-Dargovských hrdinov 

 

b e r i e   n a   v e d o m i e   

 

a) Správu o činnosti stanice MsP východ o stave verejného poriadku za obdobie od  

13. 3. 2024 do 12. 6. 2024, 

 

b) Správu o stave bezpečnostnej situácie v služobnom obvode Obvodného oddelenia 

PZ Košice-DH od 1. 1. 2024 do 12. 6. 2024. 
 

Hlasovanie:  za 11, proti 0, zdržal sa 0, uznesenie bolo schválené. 

 

 

 

K bodu 5 

Rokovaciu miestnosť opustili poslankyňa Zuzana Antošová a poslanec Matúš Novák. 

 

Poslanec Križalkovič sa pýtal na počet vyplnených a odovzdaných dotazníkov, týkajúcich sa 

programu na evidenciu a spracovanie pošty, zamestnancami úradu. 

Kontrolór mestskej časti Ing. Mgr. Martin Farkašovský odpovedal, že odovzdaných bolo 17 

dotazníkov. 
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Uznesenie: Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Košice-Dargovských hrdinov 

 

a)    b e r i e   n a   v e d o m i e   

 

1. Kontrolu plnenia uznesení Miestneho zastupiteľstva mestskej časti Košice  

Dargovských hrdinov zo dňa  20. 03. 2024, 

 

2. Správu o výsledkoch kontrolnej činnosti kontrolóra za obdobie od 15. 3. 2024. 

 

b)    s c h v a ľ u j e 

      Návrh plánu kontrolnej činnosti na II. polrok 2024. 

 

Hlasovanie:  za 9, proti 0, zdržal sa 0, uznesenie bolo schválené. 

 

K bodu 6  

Kontrolór mestskej časti Ing. Mgr. Martin Farkašovský vysvetlil, že podstatou návrhu je, aby 

mohol vykonávať aj inú prácu v kontrolórskom prostredí, keďže jeho úväzok je percentuálny. 

Udelením/získaním súhlasu by mal možnosť doplniť svoj úväzok na 100%.  

 

 

Uznesenie: Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Košice-Dargovských hrdinov 

 

s ú h l a s í 

 

s vykonávaním inej zárobkovej činnosti kontrolóra mestskej časti, popri činnosti hlavného 

kontrolóra v mestskej časti Košice-Dargovských hrdinov. 

 

Hlasovanie:  za 9, proti 0, zdržal sa 0, uznesenie bolo schválené. 

 

 

 

K bodu 7 

 

K Záverečnému účtu a rozboru rozpočtového hospodárenia MČ KE-DH za rok 2023 diskusia 

neodznela. 

 

 

 

Uznesenie: Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Košice-Dargovských hrdinov 
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a) b  e r i e   n a   v e d o m  i  e  

1. Rozbor rozpočtového hospodárenia mestskej časti Košice-Dargovských hrdinov za rok 

2023, 

2. Správu audítora za rok 2023 
 

b) s c h v a ľ u j e    
 

1. Záverečný účet mestskej časti Košice-Dargovských hrdinov za rok 2023 nasledovne: 
  

1. Plnenie rozpočtu mestskej časti k 31. 12. 2023 v € a to: 

a) Bežný rozpočet   

    bežné príjmy  1 901 319,69 

    bežné výdavky  1 927 878,29 

    výsledok hospodárenia bežného 

rozpočtu 

 -26 558,60 

   

 b) Kapitálový rozpočet    

     kapitálové príjmy  39 735,00 

     kapitálové výdavky  102 139,27 

     výsledok hospodárenia 

kapitálového rozpočtu 

 -62 404,27 

   

c) Finančné operácie   

    Finančné operácie príjmové  662 816,44 

    Finančné operácie výdavkové  431 489,10 

    Výsledok hospodárenia 

finančných operácií 

 +231 327,34 

   

 d) Celkové plnenie rozpočtu     

     plnenie celkových príjmov vo 

výške 

 2 603 871,13 

     plnenie celkových výdavkov vo 

výške 

 2 461 506,66 

     výsledok hospodárenia bežného 

roka (prebytok) 

 +142 364,47 

 

 

 

2. Tvorbu a použitie prostriedkov peňažných fondov, a to: 

a)  Rezervný fond v € 

tvorbu (príjem) vo výške 39 669,99 

použitie (výdaj) vo výške 652 558,00 

stav k 31. 12. 2023 39 670,09 

 

b)  Sociálny fond v € 

tvorbu (príjem) vo výške 8 926,93 

použitie (výdaj) vo výške 11 898,30 

stav k 31. 12. 2023 11 547,38 
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Bilanciu aktív a pasív v celkovej výške                                1 031438,44 € 

/Súvaha/ 

 

4.  Prehľad o stave a vývoji dlhu 

 

5.  Použitie prebytku rozpočtového hospodárenia 2023 vo výške 142 295,64 € 

nasledovne: 

     - na tvorbu rezervného fondu      142 295,64 € 

 

6.  Finančné usporiadanie hospodárenia voči 

a) štátnemu rozpočtu  

b) Mestu Košice 

c) iným subjektom 

 

7. Hodnotenie plnenia programov za rok 2023 
 

c)    s c h v a ľ u j e       

 

celoročné hospodárenie mestskej časti Košice-Dargovských hrdinov za rok  2023 bez 

výhrad. 

 

 

Hlasovanie:  za 9, proti 0, zdržal sa 0, uznesenie bolo schválené. 

 

 

K bodu 8 

Starosta uviedol, že dané zmeny boli prednesené na všetkých komisiách. 

 

K Rozpočtu MČ KE-DH na rok 2024 – II. zmena-návrh diskusia neodznela. 

 

 

Uznesenie:  Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Košice-Dargovských hrdinov 

 

s c h v a ľ u j e    

 

II. zmenu rozpočtu mestskej časti Košice–Dargovských hrdinov na rok 2024 

 

Bežný rozpočet  

Príjmy 1 988 673 €  

Výdavky 1 808 851 €  

Rozdiel – prebytok + 179 822 €  

 

Kapitálový rozpočet  

Príjmy 5 278 €  

Výdavky 185 100 €  
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Rozdiel – schodok – 179 822 €  

 

Finančné operácie  

Príjmové 130 €  

Výdavkové 130 €  

Rozdiel – 0 €  

 

Príjmy celkom 1 994 081 €  

Výdavky celkom 1 994 081 €  

Rozdiel – 0 €  

 

Hlasovanie:  za 9, proti 0, zdržal sa 0, uznesenie bolo schválené. 

 

 

K bodu 8.1 

Starosta ozrejmil, že v tomto bode ide o predídenie prípadných finančných strát (zabezpečenie 

zamestnanca, energií) pri neohlásených zrušeniach sobášov zavedením jednotného poplatku pri 

rezervácii termínu sobáša. 

Taktiež vysvetlil zavedenie poplatkov za kopírovacie služby pri overovaní podpisov 

a osvedčovaní na matrike. 

Na rokovanie MiZ sa vrátila poslankyňa Zuzana Antošová. 

 

Uznesenie:  Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Košice-Dargovských hrdinov 

  

s c h v a ľ u j e     

 

a) výber administratívneho poplatku za úhradu nákladov súvisiacich so zabezpečením 

prípravy sobášov vo výške ............................... 20 eur, 

b) výber administratívneho poplatku za úhradu nákladov súvisiacich s vykonávaním  

kopírovacích služieb – osvedčovanie podpisov a listín vo výške:  

Formát: A4 čierna – biely  jednostranne ............ 0,10 eur, 

                                           obojstranne .............. 0,20 eur, 

Formát A4 farebne             jednostranne .............0,20 eur, 

                                                  obojstranne ...............0,40 eur 

        

       s účinnosťou od 1. 7. 2024.  

 

 

Hlasovanie:  za 10, proti 0, zdržal sa 0, uznesenie bolo schválené 
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K bodu 9 

K bodu Výročná správa za rok 2023 diskusia neodznela. 

Poslanec Matúš Novák sa vrátil do rokovacej miestnosti MiZ. 

Poslanec  Eduard Valkovský opustil rokovaciu miestnosť MiZ. 

 

Uznesenie:  Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Košice-Dargovských hrdinov 

b e r i e   n a   v e d o m i e 

 

Individuálnu výročnú správu mestskej časti Košice-Dargovských hrdinov za rok 2023. 

 

Hlasovanie:  za 10, proti 0, zdržal sa 0, uznesenie bolo schválené. 

 

Poslanec Eduard Valkovský sa vrátil do rokovacej miestnosti. 

 

 

K bodu 10 

Starosta ozrejmil návrh na odvolanie resp. uplatnenia pravidla neúčasti na komisiách pre 

potreby uznášaniaschopnosti, v tomto prípade sa pán Michalov z piatich komisií nezúčastnil na 

troch. 

K bodu Personálne otázky diskusia neodznela. 

 

Uznesenie:  Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Košice-Dargovských hrdinov 

o d v o l á v a 

 

z komisie sociálnej, kultúry a športu, neposlanca: Ing. Michala Michalova MBA, LL.M., MSc.  

S účinnosťou od 1. 7. 2024. 

 

Hlasovanie:  za 11, proti 0, zdržal sa 0, uznesenie bolo schválené. 

 

 

Bod 11 

Poslanec Križalkovič sa informoval o osadení sochy v parku pred kostolom Sv. rodiny. 
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Vedúci právneho oddelenia Mgr. Jaroslav Suleň odpovedal, že ak sa podarí dohodnúť s firmou, 

ktorá by ju osadila, termín by bol 28. 06. 2024. Záleží však na vyjadrení firmy, na ktoré 

momentálne čakáme.  

 

Uznesenie:  Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Košice-Dargovských hrdinov 

b e r i e   n a   v e d o m i e  

 

Hodnotiacu správu o realizácii participatívneho rozpočtu mestskej časti Košice-Dargovských 

hrdinov – ročník 2022/2023. 

 

Hlasovanie:  za 11, proti 0, zdržal sa 0, uznesenie bolo schválené. 

 

 

Bod 12 

Riaditeľ neziskovej organizácie Furča PhDr. Peter Derevjaník, PhD., uviedol, že za I. polrok 

fungovania organizácie, sme sa do grantovej schémy Košického samosprávneho kraja zapojili 

dvoma projektami. V jednom z nich sme boli úspešný. Jednalo sa o nákup stanovej haly 

a tepelného ohrievača na kultúrno-vzdelávacie podujatia a v projektovej schéme o získanie 

podpory podujatia „Family Sport Day“ čakáme na vyjadrenie. 

 

 Uznesenie:  Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Košice-Dargovských hrdinov 

 b e r i e   n a    v e d o m i e 

 

Správu o činnosti neziskovej organizácie Furča za prvý polrok 2024. 

 

Hlasovanie:  za 11, proti 0, zdržal sa 0, uznesenie bolo schválené. 

 

 

 

Bod 13 

Starosta: z dôvodu, že prvé stretnutia priamo so správcom bytového domu, neboli úspešné. Boli 

oslovený zástupcovia nájomníkov v jednotlivých bytových bránach, kedy si na stretnutí za 

účasti kontrolóra a vedúceho právneho oddelenia prešli možnosti. Najlepšou možnosťou sa javí 
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odpredaj pozemku. Znalecký posudok je vypracovaný a k dispozícii správcovi bytového domu 

aj zástupcom nájomníkov. 

 

 

Uznesenie:  Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Košice-Dargovských hrdinov 

b e r i e   n a   v e d o m i e    

 

Informáciu o príprave zámeru predaja pozemkov registra C KN a to: 

 

- parcely č. 2954/69 o výmere 1182 m2 v k.ú. Furča, vedenej na LV 11578 ako zastavaná 

plocha a nádvorie a   

- parcely č. 2954/88 o výmere 328 m2 v k.ú. Furča, vedenej na LV 11578 ako zastavaná 

plocha a nádvorie.  
 
 

Hlasovanie:  za 11, proti 0, zdržal sa 0, uznesenie bolo schválené. 

 

 

K bodu 14 

Interpelácie neboli podané písomne. 

 

 

K bodu 15 

Poslanec Stanko: 

- sa zaujímal o opravu schodiska na Buzuluckej ulici 

Prednosta miestneho úradu odpovedal, že stav schodiska musí zhodnotiť a navrhnúť riešenie 

kompetentný stavebný inžinier.  

- o voľné stavebné pozemky, ktoré by sa dali využiť na športoviská, parkoviská... 

Starosta uviedol, že MČ je vlastníkom pozemku na Ul. Stará sečovská cesta, o ktorom sa 

uvažuje ako prípadnej investičnej možnosti.  

Poslanec Novák:  

-  sa pýtal na spätnú väzbu vyzývania vlastníkov na údržbu pozemkov 

Starosta skonštatoval, že na pár výnimiek nie sú pozemky udržiavané. Životné oddelenie 

zasielalo opakovane výzvu s termínom do 30. 06. 2024, ak ani dovtedy vlastníci nezareagujú, 

budú tieto výzvy odstúpené na Okresný úrad. 

Taktiež ozrejmil všeobecný problém s kosením na našom sídlisku. A vysúťažená firma, na 

obdobie 4 rokov, pre neplnenie povinností dostala pokutu a spolupráca bola ukončená. 
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V auguste bude realizovať kosbu Správa mestskej zelene prostredníctvom svojich 

zamestnancov. 

Starosta na záver, oslovil prítomných s možnosťou zapojenia sa do štafety 100. ročníka 

Maratónu mieru. 

- pripomenul návrh lokalít na obnovenie existujúcich čiar    

- navrhol možnosť úročenia rezervného fondu.  

Vedúci finančného oddelenia Ing. Marek Antoš uviedol, že táto možnosť bola prerokovaná na 

finančnej komisii. A pri aktuálnych vyšších úrokových sadzbách by to bolo pre MČ výhodné.  

  

     Po vyčerpaní bodov programu rokovania starosta mestskej časti PhDr. Dominik Babušík 

poďakoval prítomným za účasť  a zasadnutie Miestneho zastupiteľstva MČ Košice-DH ukončil.  

 

 

 

 

 

 

 

        ............................................                                           ................................................ 

        PhDr. Dominik Babušík, v. r.                                     PhDr. Peter Derevjaník, PhD., v. r.   

                      starosta                                                                         prednosta MÚ 

 

 

 

Overovatelia : Ing. Matúš Novák, PhD., v. r.  

                        Marián Sidor, v. r. 

                         

 


	Z Á P I S N I C A

